

人文及社會科學集刊

第二十四卷第四期

中央研究院人文社會科學研究中心

中華民國一〇一年十二月

臺灣 臺北 南港

人文及社會科學集刊

第二十四卷第四期

探索風險投資的社會機制：

社會資本與股市、共同基金的參與 李宗榮 439

臺灣反傾銷控訴效果之實證分析 林家慶 469

民主治理中準政府組織的公共性與課責性：

對於我國政府捐助之財團法人轉型的啓示 孫 煙 497

社會正義、差異政治、以及溝通民主 郭秋永 529

革命的幽靈：兩個「反激進主義」觀點 陳宜中 575

二十四卷一～四期主題及作者年度索引

中央研究院人文社會科學研究中心

中華民國一〇一年十二月

臺灣 臺北 南港

Journal of Social Sciences and Philosophy

Volume 24, Number 4

December 2012

CONTENTS

- Exploring Social Mechanisms behind Risky Financial Investments: Social Capital and Participation in Stock Markets and Mutual Funds..... Zong-rong Lee 439
- The Effect of Antidumping Filings:
Evidence from Taiwan Chia-ching Lin 469
- Publicness and Accountability of Quasi-autonomous Non-governmental Organizations in Democratic Governance: The Inspiration for Reinventing the Government-sponsored Non-governmental Organizations in Taiwan Way Sun 497
- Social Justice, Politics of Difference, and Communicative Democracy Chiu-yeoung Kuo 529
- Specters of Revolution:
Two “Counter-Radical” Perspectives..... I-chung Chen 575
- Index to Volume 24 Number 1-4*
-

Published by
RESEARCH CENTER
FOR HUMANITIES AND SOCIAL SCIENCES
ACADEMIA SINICA

NANKANG, TAIPEI, TAIWAN
REPUBLIC OF CHINA